
Udviklingsplan for Måløv Idrætspark 

2. workshop med oplæg fra Lokale- og Anlægsfonden 

D. 7. december 2023 

 

Refleksioner om oplægget 

- Mere fokus på udearealer.  
- Fokus på kvinder/piger – designe arealer og faciliteter til kvinder/piger (mindre mørkt og mere 

pænt). 
- Oplægget gav inspiration til, at man kan lave så meget andet end til de specifikke sportsgrene.  
- De unge har ikke nogen steder at hænge – det skal de have. Hvorfor laver man ikke noget til unge 

mennesker, så de kan samles? 
- Tænke kvinderne ind i idrætten/faciliteten – fx nem toiletadgang mv.   
- At ly og læ også kan være et sted, hvor man kan dyrke aktiviteter. 
- WHY – vi skal huske at blive i Why-zonen.  
- Der er stadig nogle idrætter, hvor vi bliver nødt til at have de normale mål på banerne. Det skal vi 

stadig huske. 
- Befolkningsvæksten – hvad med det? Det skal også inddrages i udviklingsplanen. 
- Inddrage skolebørnene – hvad vil de gerne dyrke/hvad ønsker de sig?  
- Serviceniveauet, der bliver leveret fra kommunen er ikke godt nok. Det slider de frivillige op. 

Kommentar: ”vi savner hal-Finn!” 
- Et fast princip, når vi skal udvikle idrætsparken: det skal tiltrække liv eller det skal tiltrække unge 
- Princip, når vi udvikler idrætsparken: det skal lægge op til bevægelse 
- Efter udviklingsplanen og faciliteterne er opgraderet/udviklet, så skal vi også tænke ind, hvordan vi 

kommunikerer, hvordan vi bruger det.  
- Et princip, når vi udvikler idrætsparken, at man skal tænke driften med.  
- Hyggelige/sociale rum er vigtige 
- Udendørs aktiviteter for ældre – det er svært at tiltrække de ældre til udendørs aktiviteter. 
- Vi skal holde fast i at blive i Hvad/why-zonen. 

 

Ønsker til workshoppens referat:  

- Kan det indeholde en opfølgning på, hvad der er sket siden sidste workshop.  
- Når man melder sig til en workshop modtager man referatet fra sidste workshop.  

 

 

 

 


